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Адрес Guangzhou Ruihong Exhibition Service.Co.Ltd 
Room1718, 1138th Zhongshan Road West 
Hopson ascot square 
510000 Guangzhou

Телефон 0086 20 870150 17

Факс 0086 20 870154 86

Интернет www.ChinaGlasstecExpo.com

 

Работники 20-100

Год основания 2007

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Miss shi 

sales
Phone: 0086 20 87015017  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Organizer of China Glasstec Guangzhou Expo

China is the world’s largest producer,exporter and consumer of glass.With Guangzhou as the center,covered Dongguan、Shenzhen、Zhongshan、
Foshan、Jiangmen、Zhuhai、Huizhou、and Shunde，Guangdong is one of the largest production base of glass in China,which is the biggest region
of full-fledged development and purchase demand.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Guangzhou Ruihong Exhibition Service Co., Ltd. was founded in 2007, a member of the Hongkong New International Exhibition Co. Ltd.The company
has a group of vibrant,high-quality talent to forge ahead.Company upholds unity, pioneering, truth-seeking, dedication, innovation as the enterprise
spirit.We adhere to professional, international and brand for the development direction, adhering to follow the market-oriented, focus on customer
needs, improve customer service. The company is applying for membership of UFI the global association of the exhibition industry and the Hongkong
association of the exhibition industry in the early 2017.

Company Profile of Guangzhou Ruihong Exhibition Service.Co.Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
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адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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